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§  53 FRN 2011/41 

Muntlig information om aktiva badhus 

Beslut 

Nämnden noterar information till protokollet. 

Ärendet 

Jonas Röttorp från IVL Svenska Miljöinstitutet gav en lägesrapport från projektet med 

Aktiva badhus. 

Hälften av Sveriges 400 badhus ska bytas ut de kommande tio åren. Kommunerna måste 

ha ett långsiktigt perspektiv när de nya badhusen byggs, annars risker man att få 

svårbemästrade miljöproblem och extra kostnader som följd. 

 

När kommunerna måste satsa mångmiljonbelopp på nya badhus är det viktigt att bedöma 

badhusprojekten utifrån hela livscykeln för att få både ett ekonomiskt helhetsperspektiv 

och hållbart miljöperspektiv. Det kan lätt glömmas bort när man bara ser till själva 

grundinvesteringen i ett nytt badhus.  

 

I dag tas det flera initiativ till att se på de miljömässiga hållbarhetsaspekterna vid 

samhällsplanering och byggnation. De beslut om konstruktion och energilösningar som 

genomförs får givetvis en stor betydelse då byggnader har en lång livstid. Just badhus kan 

man förvänta sig att ha en livslängd på omkring 30 till maximalt 50 år.  

 

Byggnadsfysiskt och driftmässigt är badhusen mycket speciella och svåra med en hög 

energianvändning och vatten i byggnaden. Ytterligare en komplikation med badhus är 

användningen av klor som i dag används för att ta bort bakterier i badvattnet. En del av 

problemen med användningen av klor är att det bildar hälsoskadliga ämnen som 

kloraminer. Därigenom påverkas luftkvaliteten negativt för personal och badgäster. Kloret 

är ett mycket reaktivt ämne och åldrar dessutom byggnaden och andra delar i ett badhus 

som till exempel pumpar, ventiler och rör. 

 

I projektet har man utvecklat ett program som heter BadSim – som simulerar effekter av 

olika parametrar och faktorer i badhusanläggningar. 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

 

- - - - -  
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§  54 FRN 2012/62 

Fördelning av simhallstider för skolor samt taxa för 

skolbad 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att införa fördelningsprinciper för tilldelning av tid i 

kommunens simhallar för skolbad enligt bifogat förslag daterat 2012-05-25 

2. Fritidsnämnden fastställer taxa för skolbad med 75 kronor per bana per timme 

Ärendet 

Nätverket för idrottslärare i kommunala grundskolor och enheten har initierat en dialog om 

skolornas möjlighet att bedriva undervisning i kommunens simhallar. Flertalet skolor 

efterfrågar ett förfarande där skolorna ansöker om tider utifrån skolornas elevantal, som 

sedan fördelas en gång per år av enhetens bokningsgrupp. Föreliggande Beslut innebär att 

tillgängliga tider fördelas i block om hela dagar där en skolas dagar ligger i en och samma 

tidsperiod.  

 

Föreliggande förslag innebär att skolor istället för nuvarande avgift om 12 kronor per barn 

över 7 år ändras till 75 kronor per bana och timme.  Orsaken till denna förändring är 

idrotts- och fritidsenheten anser att den kan motverka bokning av banor som inte nyttjas 

fullt och därmed ge effektivare nyttjande av banor. Det nya systemet i simhallarna innebär 

också att bokning av skolsimtider nu ska fungera på samma vis som skolornas bokningar 

av ishallar och konstgräsplaner.  Kommunens intäkt för skolbad beräknas förbli oförändrad 

vid ett införande av en ny taxemodell för skolbad.  

 

Samtliga skolor har fått möjlighet att yttra sig över förslaget. Flera idrottslärare och rektorer 

framför att de önskar att få två block med tider per skolår, det vill säga ett block varje 

termin.  Vissa skolor framför även att det vore önskvärt med en lägre avgift än det som 

föreslås.  

 

Idrottslärarnas nätverk efterfrågar även möjligheten att få anmäla elever som inte är 

simkunniga till skolsimskola. Idrottslärarna menar att de varit svårt att organisera 

simundervisning för ickesimkunniga elever på egen hand och därför kan samordnad 

simundervisning där flera skolor skickar elever vara en lösning på problemet. Skolsimskola 

kan anordnas av simhallens personal i anslutning till skoldagens slut.  
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Forts § 54 

Yrkande 

Mattias Qvarsell (S) yrkade, för Socialdemokraterna, att nämnden beslutar 

1. Att avgiftsfri skolsimskola anordnas av simhallens personal i anslutning till skoldagens 

slut för de nacka barn som inte kan simma. 

2. Att taxan för skolsim fastställs till 50 kr/tim per bana. (beräknas kosta nämnden 25000 kr.) 

3. Att praxis om ”ett gratis bad per elev och skolår” inte slopas. 

 

Ordförande yrkade avslag på Mattias Qvarsells yrkande gällande punkt 1 och 3.  

Beslutsgång  

Nämnden beslutade i enlighet med punkt 1 i förslag till beslut. 

 

Ordförande ställde Qvarsells yrkande 1 mot sitt eget avslagsyrkande. Nämnden beslutade 

att avslå Mattias Qvarsells yrkande 1. 

Vidare ställde ordförande Mattias Qvarsells yrkande 2 mot punkt 2 i förslag till beslut 

Nämnden beslutade i enlighet med punkt 2 i förslag till beslut. 

Därefter 3 ställde ordförande Qvarsells yrkande 3 mot sitt eget avslagsyrkande. Nämnden 

beslutade att avslå Mattias Qvarsells yrkande 3. 

 

Mattias Qvarsell reserverade sig till förmån för de egna förslagen 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-25 

Bilaga1 Förslag till fördelningsprinciper för skolsim (2012-05-25)  

Reservation 

Mattias Qvarsell reserverade sig, för socialdemokraternas räkning, mot beslutet.  

”Låt alla Nackabarn lära sig simma! Nacka är en kommun där många barn och unga ser det 

som en självklarhet att med sina vänner gå och bada. Men hur är det för den som aldrig lärt 

sig simma? Oavsett orsak så har vi gemensamt allt att vinna på att alla kan simma. Det 

resulterar i färre drunkningsolyckor. Det ger en större social gemenskap att inte stänga ute 

personer som inte är simkunniga. Ingen behöver stängas ute när kompisgänget ska gå och 

bada. Föräldrarna behöver inte vara oroliga när barnen ska gå iväg och bada. 

Skolidrotten har en viktig roll att fånga upp de som inte lärt sig simma tidigare. Därför 

föreslår socialdemokraterna att kommunens simhallar ska erbjuda avgiftsfri 

simundervisning för de skolbarn som inte är simkunniga. 

Tyvärr röstade fritidsnämnden ner vårt förslag och istället kommer kostnaden att belasta 

varje skola som har elever med behov av att lära sig simma.” 
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§ 55  FRN 2012/65 

Bidrag för sommarverksamhet för barn och unga med 

funktionsnedsättningar i form av allergi och astma  

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att bevilja ett bidrag till Astma och Allergiföreningen i Stockholms 

län om 35 000 kronor avseende sommarverksamhet för 6 barn och unga, förutsatt att de är 

bosatta i Nacka samt har läkarintyg som styrker behov av särskilt behov på grund av 

funktionsnedsättningar i form av allergi och astma. 

Ärendet 

Astma- och Allergiföreningen i Stockholms ansöker om bidrag om 7 000 kr per barn 

avseende 2 veckors ”seglarläger” och bidrag om 3 500 kronor per barn avseende 1 veckas 

”knatteläger”. I ansökan anges att 4 stycken barn bosatta i Nacka kommer att delta på 

”seglarlägret” och att 2 stycken barn kommer delta på ”knattelägret” 

 

Sedan 1979 bedriver Astma- och Allergiföreningen i Stockholms län sjösportläger för barn 

och unga med allergi och astma. Lägren är unika i sitt slag då verksamhet, mathållning, 

förläggning, läkarinsatser och säkerhetsorganisation är anpassad för målgruppen. I många 

fall är deltagande i dessa läger den enda möjligheten för barnen ifråga att överhuvudtaget 

kunna åka på läger. Barnen som medverkar på lägren har läkarintyg som styrker behovet av 

särskilt anpassad verksamhet. Lägret bedrivs på Assö, som ingår i området Barnens Ö på 

Väddö i Norrtälje kommun.    

Bakgrund  

Fritidsnämnden beslutade på nämndsammanträdet 2010-04-23, FRN 2010/63, att följa 

länsrekommendationen om kommunalt bidrag för deltagande i lägerverksamhet för barn 

och unga med astma och allergi och bevilja bidrag till barnen och ungdomarna från Nacka 

kommun som deltog på lägret sommaren 2010.  

 

På nämndsammanträdet den 2011-08-31, FRN 2011/60, beslutade fritidsnämnden att 

bevilja ett bidrag på 38 500 kr avseende 6 stycken barn och unga som deltagit på 

lägerverksamheten sommaren 2011.  

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut 



 7 (21) 
  2012-06-14 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 55 

 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-29 

Bilaga 1  Önskemål om länsrekommendation och kommunalt bidrag för deltagande i 

lägerverksamhet för barn och ungdom med astma/allergi 

Bilaga 2  Ansökan om bidrag för sommarverksamhet för barn med funktionsnedsättningar 

i form av allergi och astma 

 

 

- - - - -  
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§  56 FRN 2012/63 

Redovisning av besöksundersökning på ishallar 2012 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Under tiden 16 – 27 april genomförde idrotts- och fritidsenheten en besöksundersökning i 

samtliga ishallar. Undersökningen har utförts av gymnasieungdomar som räknat besökare 

samt delat ut och samlat in enkäter om ishallarna. Enkäterna innebär att besökare fått 

bedöma ishallarnas funktion och standard samt lämna förslag på förbättringar. 

 

Fritidsnämnden är en finansieringsnämnd vilket bland annat innebär att nämnden ska följa 

upp att verksamheten bedrivs utifrån nämndens mål och beslut. Undersökningen om 

besökarnas upplevelse av ishallarna är en del av denna uppföljning. Undersökningen syftar 

till att visa om verksamheten utvecklas i den riktning som målen anger samtidigt som 

nämnden ska få information om hur besökarna anser att ishallarna sköts och fungerar. 

Undersökningen bidrar med information till strategisk planering som syftar till att utveckla 

ishallarna. Med resultatet kan idrotts- och fritidsenheten identifiera förbättringsområden 

samt upprätta handlingsplaner.  

 

Vid vissa tillfällen är intresset att delta i undersökningen begränsat då ledare, tränare och 

utövare anser att deltagandet i undersökningen begränsar deras pågående aktiviteter. Därför 

kan resultaten behöva tolkas med viss försiktighet.  

 

Av undersökningen framgår att flertalet av de som använder ishallarna anser att dessa är 

välskötta. De ishallar som besökarna är mest nöjda med är Älta och Saltsjöbadens ishallar 

medan Björknäs islada och det blåa istältet på Nacka idrottsplats är de anläggningar med 

störst andel missnöjda besökare. Den enskilda faktorn besökarna är mest nöjd med är isens 

kvalitet, vilket också är den faktorn som förbättrats mest sedan undersökningen 2008. Det 

finns ett behov av att arbeta vidare med standard på omklädningsrum samt städningen.  

 

 Andel som svarat stämmer 

helt eller ganska väl 

Denna ishall är välskött 85 % 

Jag är nöjd med denna ishall 77 % 

Jag känner mig trygg i denna ishall 83 % 

Jag känner mig välkommen när jag kommer till ishallen 77 % 

Andel som inte har skadat sig i aktiviteter i ishall 94 % 
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Forts § 56 

 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-25 

 

 

 

- - - - -  
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§  57 FRN 2012/64 

Information om budgetprocessen 2013-2015 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen beträffande budgetprocessen 2013-2015 till 

protokollet. 

Ärendet 
Som ett led i kommunen mål- och budgetprocess för perioden 2013-2015 ska varje nämnd 
behandla och notera information och förutsättningar i denna process. I direktiven för mål- 
och budgetprocessen anges att för varje nämnd ska kommunens ekonomidirektör och 
budgetcontroller haft möte med respektive nämnds ordförande, huvudprocessägare och 
ekonom. För fritidsnämndens har detta möte ägt rum den 11 maj. Information om att detta 
möte ägt rum liksom utformningen av processen i sin helhet ska delges nämnden.  
 
I direktiven för mål- och budgetprocessen framgår bl.a. att med hänsyn till det strama 
ekonomiska läget finns inte utrymme för reformer. För nämndernas del får endast 
volymförändringar tas upp som hänförs till demografin i Nacka och kapitaltjänstkostnader.  
 

Processen fortsätter nu med att kommunstyrelsen behandlar ramärendet i juni och lämnar 

förslag till budget för nämnderna för nästkommande år. Baserat på de väsentliga områden 

som nämnderna har identifierat utarbetar de därefter verksamhetsbudgetar och mål utifrån 

kommunstyrelsens ekonomiska ramar och kommunens övergripande mål.  

 

I oktober beslutar kommunstyrelsen om ett förslag till reviderad budget och eventuella för-

ändringar mot föreslagna ramar med anledning av den ekonomiska utvecklingen, regering-

ens budgetproposition, befolkningsprognos och politiska prioriteringar. Kommunfullmäk-

tige fastställer i november de ekonomiska ramarna, finansiella och verksamhetsanknutna 

mål samt skattesatsen för kommande år. 

Tidplan för budgetprocessen 

Tidplanen för den fortsatta budgetprocessen är följande: 

 Kommunstyrelsen beslutar om ramärendet den 13 juni 

 Nämnders och styrelsers behandling av Mål och budget sker mellan 1-25 september  

 Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar om Mål & Budget den 2 okt 

 Kommunstyrelsen lämnar förslag till Mål & Budget 2013-2015 den 22 okt 

Givet de ekonomiska förutsättningarna(med reviderad befolkningsprognos och ny 

skatteprognos) samt senaste läget för de strategiska målen lämnas förslag till 

ekonomiska ramar, förslag till strategiska mål, Beslut om nyckeltal samt målnivå för 

dessa 

 Kommunfullmäktige beslutar om Mål & Budget den 19 nov 
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Forts § 57 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-11 

Protokollsanteckningar 

Mattias Qvarsell inkom för Socialdemokraterna med följande protokollsanteckning; 

” Ordföranden använde under mötet sin rätt att vägra ta upp ett yrkande till beslut varpå 

jag istället låter anteckna mitt förslag till protokollet. I kommande budgetarbete behöver vi 

korrekta verktyg för att styra pengarna dit behoven finns. Därför är det önskvärt att i 

budgetarbetet inarbeta metoder för att lättare analysera och redovisa hur fritidsnämndens 

medel kommer olika grupper till del. Förslagsvis bör följande gå att utläsa:  

Fördelning mellan 

 kommundelar 

 pojkar och flickor 

 olika socioekonomiska grupper 

 elit- och amatöridrott 

 Idrott kontra övrigt föreningsliv 

 Åldersgrupper” 

 

 

- - - - -  
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§  58 FRN 2012/37 

Upphandling av fritidsgårdsverksamhet i Orminge 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att anta Boo Folkets Hus som utförare av 

fritidsgårdsverksamhet i Orminge för tiden 2012-07-01 – 2013-12-31. 

2. Ersättningen för uppdraget fastställs till 1 400 000 kronor för tiden 2012-07-01 – 

2012-12-31.  

3. Ersättningen för tiden 2013-01-01 – 2013-12-31 kommer att fastställas senast vid 

fritidsnämndens sammanträde 2012-11-22. 

4. Om ersättningen för 2013 kommer att innebära väsentliga förändringar av de 

ekonomiska förutsättningarna jämfört med andra halvåret 2012 ges Boo Folkets Hus 

möjlighet att omförhandla kontraktet avseende volymer och målnivåer. 

5. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 

Ärendet 

Avtalet mellan Nacka kommun och Boo Folkets Hus avseende fritidsgårdsverksamhet i 

Orminge upphör 2012-06-30. Avtalet är inte möjligt att förlänga. Därför måste en ny 

upphandling av fritidsgårdsverksamhet i Orminge genomföras.  

 

Fritidsnämnden beslutade 2012-03-22, § 26, att genomföra en direktupphandling av 

fritidsgårdsverksamhet i Orminge av Boo Folkets Hus för tiden 2012-07-01 – 2013-12-31. 

Boo Folkets hus har fått besvara frågor om hur de avser att genomföra uppdraget.  

 
Boo Folkets hus har haft en ansträngd ekonomisk situation under flera år. Boo Folkets Hus 
kan inte acceptera nuvarande ersättningsnivå för att utföra fritidsgårdsuppdraget. I och 
med denna upphandling ökar även kraven på utföraren. För närvarande har även antalet 
besökare ökat. 
 
Enheten föreslår att ersättningen för uppdraget fastställs till 1 400 000 kronor för tiden 
2012-07-01 – 2012-12-31.  Utrymme för förslagen ersättningssumma finns i budgeten för 
verksamheten.  Ersättningen innebär för andra halvåret 2012 en kostnadsökning med 
145 748 kronor.  Enheten bedömer att det med denna ökning finns förutsättningar att 
utföra uppdraget i enlighet med de krav som ställts på utföraren i samband med 
upphandlingen. Den nya upphandlingen och den högre ersättningen innebär en ökad 
tydlighet i krav från beställaren, en ökad kvalitet på verksamheten, en större stabilitet och 
förbättrade möjligheter till uppföljning.  
 

Enheten föreslår att ersättningen för tiden 2013-01-01 – 2013-12-31 fastställs senast vid 

fritidsnämndens sammanträde 2012-11-22. Om den ersättning som fastställs för 2013 

kommer att innebära väsentliga förändringar av de ekonomiska förutsättningarna jämfört  
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Forts § 58 

 

med andra halvåret 2012 ges Boo Folkets Hus möjlighet att omförhandla kontraktet 

avseende volymer och målnivåer. 

 

En direktupphandling av fritidsgårdsverksamhet i Orminge är möjlig att genomföra då 

kommunen i denna kommundel inte har några egna ändamålsenliga lokaler där 

verksamheten kan bedrivas. Upphandlingen annonserades genom förhandsinsyn, enligt 

LOU 15 kap. 5 a§. i tio dagar. Med detta förfarande gavs möjlighet att framföra besvär mot 

förfarandet innan upphandlingen genomfördes. Sista dag för att lämna in besvär var  

2012-04-13. Inga besvär inkom. 

 

Enheten bedömer att Boo Folkets Hus för närvarande är den enda aktör som kan erbjuda 

lokaler i kommundelen som bedöms som lämpliga för verksamheten. Därmed saknas 

förutsättningar för konkurrensutsättning. Direktupphandlingen innebär en tillfällig lösning 

till och med 2013-12-31, för att under hösten 2013 pröva om det är möjligt att genomföra 

en konkurrensutsättning av utförande av fritidsgårdsverksamhet i Orminge i en större 

upphandling.  

 

Enheten gör den bedömningen att de svar som Boo Folkets Hus lämnat visar att de har 

tillräcklig kapacitet och kompetens för att utföra den efterfrågade verksamheten på ett 

tillfredställande vis. Därmed bedömer enheten att Boo Folkets Hus ges förutsättningar att 

utföra uppdraget och uppfylla de kvalitativa målen i den omfattning som nämnden avser att 

upphandla. Enheten föreslår att fritidsnämnden beslutar att anta Boo Folkets Hus som 

utförare av fritidsgårdsverksamhet i Orminge.  

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 

 

Nämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-28 

Bilaga 1 Förfrågningsunderlag och kravspecifikation, fritidsgårdsverksamhet i Orminge 

Bilaga 2 Svar på förfrågningsunderlag från Boo Folkets Hus  

 

- - - - - - 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§  59 FRN 2012/4 

Beslutsuppföljning över beslutade projektbidrag till 

föreningslivet 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet. 

Ärendet 

Fritidsnämnden har genom nämndbeslut eller delegationsbeslut fattat beslut om kontant-

stöd, projektbidrag, till olika föreningars projekt. Beviljade projektbidrag redovisas i sam-

manställningen nedan. Syftet med sammanställningen är att nämnden ska få kontinuerlig 

information om dessa ärenden. 

 

Beslut fattade av Fritidsnämnden genom nämndbeslut 

Förening Dnr Ändamål Belopp Beslutsdatum Redovisas 

skriftligt senast  

Redovisning 

inkommen  

NIA - Nacka 

idrottsallians 

2011/97 Stöd till 

samordnare för 

idrottslyftet 

190 000 2011-10-27 2012-08-31   

 

Beslut fattade genom Delegationsbeslut 

Förening Dnr Ändamål Belopp Beslutsdatum Redovisas 

skriftligt  

Redovisning  

inkommen 

Orminge 

Schackklubb 

2011/35 Startbidrag 10 000 2011-04-13 2012-01-31 2012-05-04 

Skuru IK, 

Handboll, Upp 

& Ner 

2011/68 Utbilda Nacka 

föreningar i 

konceptet ”Upp 

& Ner” 

 

15 000 2011-06-14 2012-10-21  

DHB Östra 2011/62 Verksamhetsstöd 

för aktiviteter för 

barn och unga 

med funktions-

nedsättning 

6 000 2011-06-14 2012-01-30 2012-05-07 
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Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 59  

 

Skuru IK, Härs 

& Tvärs 

2011/64 Verksamhetsstöd 

för aktiviteter för 

barn och unga 

med funktions-

nedsättning. In-

riktning handboll 

24 000 2011-06-14 2012-10-15  

Fisksätra 

Scoutkår 

2011/121 Stöd till 

planeringshelg o 

40-års jubileum 

6 000 2011-11-29 2012-03-31 2012-05-10 

Järla Orientering 

och Skidor 

2012/14 Kartbidrag 2012 25 000 2012-04-04   

OK Ravinen 2012/28 Kartbidrag 2012 25 000 2012-04-04   

Föreningen 

Sörmlandsleden 

2012/16 Verksamhets- o 

skötselbidr. 2012 

9 000 2012-04-04   

Boo FF 2012/20 Utveckling av 

barn- och 

ungdomsledare 

15 000 2012-04-27 2012-11-15  

Nacka Bruks- 

hundsklubb, i 

samarbete med 

Studiefrämjandet 

2012/67 Sommardagläger 

med hund. 

Hundkurs för 

barn o unga med 

funktionsnedsätt

ning 

12 000 2012-06-04 2012-11-15  

 
Hittills är 74 000 kr utbetalt utav de 100 000 kr som finns avsatt i budgeten för 2012. 
I de projekt där en skriftlig redovisning inte begärs finns det en kontinuerlig kontakt med 
föreningen. När beslut fattas om att föreningen ska lämna in en skriftlig redovisning ska 
den innehålla uppgifter om genomförda aktiviteter, insatser eller investeringar samt en 
redogörelse för hur projektbidraget använts fördelat på olika kostnadsslag.  

Beslutsgång 

Nämnden noterade information till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-06-05 

 

- - - - -  
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Utdragsbestyrkande 

 

§  60 FRN 2012/19 

Fritidsnämndens investeringar – beslutsuppföljning 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information beträffande aktuell status för 
Fritidsnämndens investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/eller av 
kommunfullmäktige. 
 

Projekt Status 

Nya ridskolan 
Källtorp 

En begäran om planbesked har lämnats till 
Miljö- & Stadsbyggnadsnämnden. 

Paviljongen Saltsjöbadens IP / 
omklädningshus 

Arbeten pågår i enlighet med tidsplan. 
 

Temporära omklädningsrum samt en 
verksamhetslokal finns på plats.   
 

Byggnaden beräknas vara färdigställd vid 
årsskiftet 2012/2013. 

Sporthall Älta 
 

Fastighetskontoret har fått ett nytt uppdrag 

vilket innebär att skolan istället kommer att 

hyras ut fram tills beslut har tagits för hur 

centrala Älta ska utvecklas på lång sikt. Detta 

betyder att placering av ny sporthall inte kan 

planeras in i nuläget.  

 

Fritidsnämnden måste besluta hur ärendet 

med en ny sporthall i Älta ska gå vidare. 

Myrsjö IP Underlag för byggnation och upphandling av 
de olika etapperna är till stor del färdigställda. 
 
Byggnationerna kommer att genomföras i 
olika etapper. Upphandling kommer att 
genomföras inom kort. 

Saltsjöbadens IP, konstgräs Konstgräsplanen är färdigställd. Besiktning 
kommer att ske den 7 juni. Ytterligare 
besiktning kan komma att behövas, beroende 
på om behov av åtgärder framkommer. 

Boovallen omklädningsrum Behovsunderlag klart. Upphandling kommer 
att genomföras inom kort.  
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Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 60 

 

Aktivitetspark Duvnäs - Utskog Samråd klart, synpunkter kommer att beaktas i 
projekteringsarbetet.  

Lekplatser Detaljprojektering vid Neglinge torg och 
Stensö. Utbyggnad till hösten.  

 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-06-04 

 

 

- - - - -  
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Utdragsbestyrkande 

 

§  61  

Information Näckenbadet 
 

Beslut 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

Ärendet 

Jonas Hjelm informerade nämnden att enheten fastighet kommer att förstärka balkarna i 

taket på Näckenbadet under den ordinarie sommarstängningen vecka 26 – 29. 

 

Kostnaden är beräknad till ca 500 000 kr. Hur och om det kommer att belasta 

fritidsnämnden är i nuläget osäkert. 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 62  

Ianspråkstagande av idrottsmark på Boo Gårds skola 
 

Beslut 

Nämnden noterar informationen om bristande kommunikation gällande ianspråkstagande 

av mark. 

Ärendet 

Karin Rosén från enheten fastighet informerade nämnden att man har ianspspråkstagit 

delar av grusplanen på Boo Gårds skola. Grusplanen är idag en fungerande 7-mannaplan 

som bland annat används av Boo FF. 

 

Enheten fastighet kommer att bygga en förskola intill den existerande förskolan. Enheten 

har sökt och fått tillfälligt bygglov beviljat. Byggnation påbörjas i dagarna för att bli klar i 

september. 

 

Under arbetet med förskolan har man missat att kommunicera med Fritidsnämnden och 

Boo FF.  

 

Lars Berglund svarade att verksamhetsområde fastighet måste kommunicera med berörda 

nämnder, föreningar och verksamheter när idrottsmark tas i anspråk. Fritidsnämnden 

förväntar sig att när en kommunalverksamhet ianspråkstar en annan kommunal 

verksamhets mark samtidigt tar fram en ersättningslösning. 

Fritidsnämnden förväntar sig någon form av kompensation t.ex konstgräsyta på Johannes 

Petri skolas grusplan. 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen om bristande kommunikation gällande ianspråkstagande 

av mark. 

 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 63 FRN 2009/89-053 

ABC Nyhetsinslag om hoppselen fällt i 

granskningsnämnden 

Beslut 

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Granskningsnämnden har fällt ett inslag om hoppselen för konståkning i SVT:s regionala 

nyheter ABC. Inslaget som sändes den 16 november stred enligt granskningsnämnden mot 

kraven på opartiskhet och saklighet. 

  

Den 16 november 2011 sände ABC-nyheterna i SVT1 ett inslag om den hoppsele som 

utvecklats i Nacka för konståkningsträning. Inslaget har nu fällts av granskningsnämnden 

för att det strider mot kravet på opartiskhet.  

 

Enligt granskningsnämnden innehöll inslaget kritik mot en utpekad tjänsteman som inte 

fick möjlighet att svara. Det strider därför mot kravet på opartiskhet. 

 

I inslaget uppgavs också att tjänstemannen fakturerat Nacka kommun på över 700 000 

kronor för utveckling av hoppselen. Granskningsnämnden anser att ABC inte hade grund 

för uppgiften och att inslaget därför också strider mot kravet på saklighet.  

 

ABC fälls också för så kallat uteblivet beriktigande, eftersom man inte sände någon rättelse 

av uppgiften, trots att tjänstemannen kontaktade redaktionen och begärde det. 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

 

- - - - -  
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Utdragsbestyrkande 

 

§  64  

Inkomna handlingar samt delegationsbeslut 

Fritidsnämnden 

Beslut  

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Delegationsbeslut tagna på Idrott och Fritidsenheten 

FRN 2012/17 Ersättning för ökade hyreskostnader för Tjejverkstan 

FRN 2012/74 Sommarläger för barn och ungdomar i Fisksätra 

FRN 2012/59 Stöd till sommarlägret Sportkidz 

Följande skrivelser har inkommit till nämnden för kännedom 

 Revisionsrapport nr 3/2009: Granskning av kommunens delegation av beslutanderätt 

samt dess uppföljning  

 Folder – Kultur och fritid för alla - tips för dig som behöver extra stöd (Nacka, Tyresö, 

Haninge, Nynäshamn)  

 Vidaredelegation 20120413- Förändring av beslutsattestanter rödmarkerat år 2012 för 

Fritidsnämnden  

 Ansökan om medel för multisportarena på Björknässkola, ansökan har gått till 

utbildningsnämnden  

 Protokollsutdrag § 97 Kommunfullmäktige , Boo ladan , upplåtelse av tomträtt 

 

 Brev till KF ang Extra stöd till Fisksätra katthem 20120327 

Svar Henrik Feldhausen 

 Skadegörelse på Nacka IP, Järla If 20120522 

Svar 20120522 Lars Berglund 

 Nyhetsbrev från fritidsgårdarna i nacka nr 3 /2012 

 

 Välkommen till öppethus på Björknäs fritidsgård 24 och 27 maj 

 

Kurser och konferenser 

Ungdomsstyrelsen – Forum för det civila samhället, konferens 14-15 juni fryshuset 

Beslutsgång 

Nämnden noterade information till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-06-14 

- - - - -  


